
 

Korte Weergave Raadsvergadering 26 februari 2025 
 

De vergadering duurde 44 minuten en er keken 46 mensen digitaal LIVE mee. De paarse tekst 
beschrijft wat er tijdens de vergadering is besproken en besloten; de zwarte tekst stond al op de 

agenda. De vergadering is hier terug te kijken.1 
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Opening en mededelingen 

Gast van de raad: Iris Klompe (stagiaire griffie) 

• De heer Soyer (GroenLinks Texel) heeft een mededeling over Tienskip. Tienskip 

zet zich in voor het verkleinen van de kloof tussen jongeren en lokale 

democratie. De heer Soyer memoreert aan zijn leuke ervaringen van vorig jaar. 

Er is dit jaar weer een speciale bijeenkomst voor de leerlingen van De 

Waddeneilanden op donderdag 10 april. Er zijn nog maar weinig aanmeldingen dit 

jaar vanuit de raads- en commissieleden. Verzoek aan raads- en commissieleden 

om zich aan te melden. Aanmelden kan via tienskip.nl/aanmelden met CC aan 

griffie@texel.nl.  

• De heer Hoogerheide (Texels Belang) kondigt aan dat Texels Belang met een 

motie zal komen rondom de stook van houtkachels (n.a.v. brieven die over dit 

onderwerp zijn binnen gekomen over de overlast die wordt ervaren op het gebied 

van stank en gezondheidsredenen). Het gaat nadrukkelijk niet om een verbod op 

houtkachels, maar moet bijdragen aan aanvaardbare oplossingen. Oproep aan de 

raadsfracties om mee te denken. 

• Wethouder Van de Belt deelt mee dat de wielerbaan op dit moment 

gerenoveerd wordt, hier heeft de raad in december 2023 budget beschikbaar 

voor gesteld (zie hier, Raadsbesluit - Renovatie wielerbaan Sportpark Den Burg-

Zuid). Er wordt nu nieuw asfalt gestort, en de verwachting is dat een week later 

de wielerbaan alweer gebruikt kan worden. 

2 

 

Vaststelling agenda 

 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

3 

 

Rondvraag 

 

• De heer Lely (PvdA pro Texel) geeft aan dat, voorafgaand aan het besluit voor 

de reconstructie van de parkeerterreinen bij Paal 12 en Paal 15, de PvdA pro 

Texel op 2 oktober 2024 gevraagd heeft of het wel mogelijk blijft om de 

strandhuisjes in het voor- en najaar daar tijdelijk te plaatsen. Nu bereiken ons de 

signalen dat de nieuwe ondergrond niet sterk genoeg zou zijn voor de tijdelijke 

plaatsing van de strandhuisjes. Kloppen deze signalen?  

Wethouder Hooijschuur geeft aan dat de strandslagen bijna klaar zijn. De 

ondergrond is nu nog zand en beton en nog vers, dus er is grote kans dat het stuk 

gereden wordt. De wethouder is al in gesprek met de betrokkenen om naar een 

oplossing te zoeken voor dit jaar. Daarvan wordt de raad in kennis gesteld. 

Volgend jaar kunnen de strandhuisjes in ieder geval, zoals afgesproken, tijdelijk 

geplaatst worden. 

 
1 De uitzending is wat betreft de cameravoering wat rommelig, omdat 1 camera in de Raadszaal defect was. 
Inmiddels is het probleem verholpen.  

https://channel.royalcast.com/texel/#!/gemeentetexel/20250226_1
https://eur03.safelinks.protection.outlook.com/?url=http%3A%2F%2Ftienskip.nl%2Faanmelden&data=05%7C02%7Cgriffie%40texel.nl%7C843d542d7dce4cb446d008dd39f0b5dc%7C0d67f5b7067c4929956c9614de5a5af7%7C0%7C0%7C638730428179688576%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJFbXB0eU1hcGkiOnRydWUsIlYiOiIwLjAuMDAwMCIsIlAiOiJXaW4zMiIsIkFOIjoiTWFpbCIsIldUIjoyfQ%3D%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=RD7jCni33z%2FQmp8kCVeNjkCLdabSbqfnNHyrgqKfoRg%3D&reserved=0
mailto:griffie@texel.nl
https://texel.bestuurlijkeinformatie.nl/Reports/Document/9c33a384-7b65-4f23-9600-809ee98acfe1?documentId=677aaf37-214d-42cb-8527-194c3cc95ebb
https://texel.bestuurlijkeinformatie.nl/Reports/Document/9c33a384-7b65-4f23-9600-809ee98acfe1?documentId=677aaf37-214d-42cb-8527-194c3cc95ebb
https://eur03.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Ftexel.bestuurlijkeinformatie.nl%2FReports%2FDocument%2F68dde143-b152-4ffc-9908-333ec9b8ec46%3FdocumentId%3D307a0e82-954f-4756-b043-ff430704f3ef&data=05%7C02%7Cgriffie%40texel.nl%7C016b36c5089b4694d49608dd55afb7ad%7C0d67f5b7067c4929956c9614de5a5af7%7C0%7C0%7C638760935372779827%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJFbXB0eU1hcGkiOnRydWUsIlYiOiIwLjAuMDAwMCIsIlAiOiJXaW4zMiIsIkFOIjoiTWFpbCIsIldUIjoyfQ%3D%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=SbXkKt6kXGNvD9DPAwy4DJJVd2ks3mXzN%2F2V%2FEfO0p0%3D&reserved=0
https://eur03.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Ftexel.bestuurlijkeinformatie.nl%2FReports%2FDocument%2F68dde143-b152-4ffc-9908-333ec9b8ec46%3FdocumentId%3D307a0e82-954f-4756-b043-ff430704f3ef&data=05%7C02%7Cgriffie%40texel.nl%7C016b36c5089b4694d49608dd55afb7ad%7C0d67f5b7067c4929956c9614de5a5af7%7C0%7C0%7C638760935372779827%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJFbXB0eU1hcGkiOnRydWUsIlYiOiIwLjAuMDAwMCIsIlAiOiJXaW4zMiIsIkFOIjoiTWFpbCIsIldUIjoyfQ%3D%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=SbXkKt6kXGNvD9DPAwy4DJJVd2ks3mXzN%2F2V%2FEfO0p0%3D&reserved=0
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• De heer Hercules (PvdA pro Texel) vraagt naar de laadpunten voor elektrische 

auto's, hier zou infrastructuur voor worden aangelegd bij nieuwbouw en de 

aanleg van straten. Deze motie is 'Bij elke nieuwe inrichting van een straat of 

plein rekening houden met de toekomst: laadpunten voor auto's' unaniem 

aangenomen. Wordt er bij de aanleg van nieuwe woonwijken nu wel of niet 

rekening gehouden met de aanleg van de laadpunten van elektrische laadpunten? 

Hier is al een schriftelijke vraag over gesteld, maar nog geen antwoord op 

ontvangen, vandaar hier nogmaals als rondvraag.  

Wethouder Hooijschuur geeft aan dat voor elk parkeerterrein wat heringericht 

wordt in ieder geval de aansluiting aangelegd is voor de laadpalen. In de nieuwe 

woonwijken aansluitingen geplaatst worden voor de laadpalen. De wethouder 

komt hier nog op terug.  

 

Ook heeft de heer Hercules nog een mededeling: zaterdag 8 maart organiseert 

PvdA pro Texel en GroenLinks Texel een politiek café van PvdA waarbij Tim 'S 

Jongers zal spreken over nieuwe inzichten over armoede en welvaart. Hij nodigt 

alle fracties bij deze uit. Verzoek aan de griffie om uitnodiging te delen. Klik hier 

voor de uitnodiging. 

 

• Mevrouw Koot (GroenZwart) heeft een vraag over de kernwaarde 'nachtelijke 

duisternis', is het mogelijk om de lichten van de parkeerverwijzingsborden 's 

nachts uit te zetten?  

Wethouder Hooijschuur zegt toe dat hij hier achteraan zal gaan. 
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BESPREEKSTUK - Advies voordracht en benoeming leden Raad van Toezicht OSG 

De Hogeberg 

Het college van burgemeester en wethouders heeft besloten om 2 nieuwe personen 

voor benoeming als lid van de Raad van Toezicht van OSG De Hogeberg voor te 

dragen aan de gemeenteraad. Het gaat om mevrouw M. Lubach-van der Elst en de 

heer G. Kuiper. De zittingstermijn van de heren A. Albers en J. Mesu is verstreken en 

zijn ook niet meer her-noembaar. 

 

De Raad van Toezicht heeft met een deskundig bureau de voorselectie voor nieuwe 

kandidaten georganiseerd. De kandidaten zijn voorgedragen aan de 

benoemingsadviescommissie die de definitieve kandidaten heeft gekozen. 

 

Mevrouw Lubach-van der Elst en de heer Kuiper worden op bindende voordracht van 

de oudergeleding van de medezeggenschapsraad, respectievelijk op voordracht van 

het college van burgemeester en wethouders voorgedragen voor benoeming. De 

gemeenteraad neemt over beide benoeming het besluit. 

 

Mevrouw P. Schut, de heer T. Pennink en de heer P. Lijklema zitten op dit moment 

volgens de lopende termijn in de Raad van Toezicht. 

 
BESLUIT: Het voorstel ‘Advies voordracht en benoeming leden Raad van Toezicht 

OSG de Hogeberg’ is UNANIEM AANGENOMEN.  
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BESPREEKSTUK - Mobiliteitsaanpak Texel-Den Helder 

Gemeente Texel heeft samen met de gemeente Den Helder en de provincie Noord-

Holland de handen ineen geslagen en gewerkt aan een gezamenlijke 

mobiliteitsaanpak. We zien mobiliteit als een belangrijk middel om onze regio verder 

te versterken. We vertalen onze gezamenlijk aanpak naar drie ambities, waar we 

uitvoering aan willen geven: 

1. Alternatieven voor de auto stimuleren 

2. Netwerk beter benutten 

https://texel.bestuurlijkeinformatie.nl/Reports/Item/ad313627-254d-4a59-976c-66892415bcbb
https://texel.bestuurlijkeinformatie.nl/Reports/Item/ad313627-254d-4a59-976c-66892415bcbb
https://texel.bestuurlijkeinformatie.nl/Reports/Item/a4896305-8ecb-412f-a6c9-1f22e16dd8cc
https://texel.bestuurlijkeinformatie.nl/Reports/Item/86bdb155-0c67-4653-9619-13c126a6979b
https://texel.bestuurlijkeinformatie.nl/Reports/Item/86bdb155-0c67-4653-9619-13c126a6979b
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3. Parkeren beter organiseren 

 

 

Onderwerpen van gesprek in de commissie:  

• Deelname provincie maakt de weg naar Den Haag korter;  

• Texel & TESO → TESO fuik en parkeerplekken, Defensie → Moormanbrug en 

Provincie → Ravelijnbrug;  

• HUB bij de Kooy;  

• Ultiem vakantie-eiland Texel (vertaling vanuit Toeristisch Toekomstplan);  

• Experiment deel-vervoer;  

• In mobiliteitsvisie Texel: inzet op zoveel mogelijk laten staan auto.  

• Met dit besluit is geen geld gemoeid;  

• Gebrekkige verkeersverbinding Den Helder, ook door medewerkers defensie en 

bewoners in dat gebied;  

• Rol Texel bij mobiliteitskosten ‘overkant’;  

• Rol voor OV in mobiliteitsdoelen; gratis OV (meegenomen in mobiliteitsvisie). 

 

Onderwerpen van gesprek: 

• Verbinding van Den Helder naar de TESO; 

• Concrete doelen en criteria; 

• Gedeeld vraagstuk rondom toeristisch verkeer voor zowel Den Helder als Texel; 

• Wegbewijzering en parkeerplekken verbeteren. 

BESLUIT: Het voorstel 'Mobiliteitsaanpak Texel-Den Helder' is UNANIEM 
AANGENOMEN.  
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BESPREEKSTUK - Wijziging Verordening gemeentelijke onderscheidingen Texel 

De huidige verordening is in 2015 vastgesteld en moet geactualiseerd worden op 

verzoek van de gemeenteraad. De gemeenteraad heeft aangegeven dat een aantal 

criteria verduidelijkt kan worden en dat zij eerder betrokken willen worden bij het 

beoordelen van aanvragen voor de titel Ereburger en de Erepenning. 

 

Onderwerpen van gesprek in de commissie:  

• Onderscheid ereboek en register;  

• Kinderlintje/jeugdlintje/de leeftijd van 12 jaar. 

 
BESLUIT: Het voorstel 'Wijziging Verordening gemeentelijke onderscheidingen 
Texel' is AANGENOMEN (met 14 stemmen voor en 1 stem tegen van CDA Texel).  
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BESPREEKSTUK - Kadernota 2026 GGD HN 

Het Dagelijks Bestuur (DB) van de GGD Hollands Noorden heeft haar Kadernota 2026 

aangeboden. Bij deze Kadernota heeft de GGD 4 scenario’s uitgewerkt (een scenario 

ongewijzigd beleid, bezuinigingsscenario 3%, bezuinigingsscenario 5% en 

bezuinigingsscenario 7%). De gemeenten kunnen een zienswijze afgeven op de 

Kadernota 2026 en worden gevraagd het scenario van keuze kenbaar te maken. 

Regionaal is afgesproken om dit gezamenlijk te doen via de Regionale 

Raadscommissie Noordkop (RRN). 

 

De rapportage van de Regionale RaadsRapporteurs is bijgevoegd.  

 

De Regionale Raadscommissie Noordkop heeft op 6 februari 2025 een positief advies 

afgegeven bij dit voorstel. 

 

Onderwerpen van gesprek in de commissie 
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• Aandeel Texel in de regio is klein; totaal 660.000 inwoners; 

• Solidariteitsregeling; 

• Invloed van het Ravijnjaar dat er aan komt – bezuinigingen 

 

PvdA pro Texel en GroenLinks Texel dienen een amendement in met als titel: Niet 

bezuinigen op de GGD. 

 

Onderwerpen van debat: 

• Over de knelpunten in de zorg en uitvoering van eigen beleid; 

• Preventie en slagkracht naar toekomst op Texel. 

Het amendement van PvdA pro Texel en GroenLinks Texel: 'Niet bezuinigen op de 
GGD'  is met 11 stemmen voor en 4 stemmen tegen (van GroenZwart, Hart voor Texel 
en VVD Texel) AANGENOMEN.  
 

BESLUIT: Het geamendeerde voorstel 'Kadernota 2026 GGD HN' is UNANIEM 
AANGENOMEN.  
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HAMERSTUK - Rapport Rekenkamer: Mobiliteitsbeleid en de rol van de 

gemeenteraad 

De Rekenkamercommissie heeft een quickscan onderzoek uitgeveoerd naar het 

mobiliteitsbeleid. Dit onderwerp is aangedragen door meerdere Waddeneilanden. 

De onderzoeksvraag was: in hoeverre en bij welke (deel)onderwerpen zijn de 

gemeenteraden betrokken bij mobiliteitsbeleid en welke sturingsmogelijkheden 

hebben de raden hierbij?  

In het onderzoek is gekeken naar zowel mobiliteitsbeleid op de eilanden als beleid 

ten aanzien van de bereikbaarheid van de eilanden. 

Het rapport betreft de bevindingen en de conclusies en aanbevelingen voor alle vijf 

eilanden. 

 

BESLUIT: Het voorstel ‘Rapport Rekenkamer: Mobiliteitsbeleid en de rol van de 

gemeenteraad' is UNANIEM AANGENOMEN.  
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HAMERSTUK - Kadernota 2026 Veiligheidsregio Noord-Holland Noord 

De Veiligheidsregio Noord-Holland Noord (VRNHN) biedt u de Kadernota 2026 aan, 

met in het bijzonder daar bijgevoegd een voorstel voor bezuinigingsmaatregelen. U 

kunt op de Kadernota en het voorstel voor bezuinigingsmaatregelen een zienswijze 

c.q. een reactie geven. Een voorstel voor deze zienswijze wordt u voorgelegd door de 

Regionale Raadscommissie Noordkop. 

 

De rapportage van de Regionale RaadsRapporteurs is bijgevoegd. 

 

De Regionale Raadscommissie Noordkop heeft op 6 februari 2025 een positief advies 

afgegeven bij dit voorstel. 

 

Onderwerpen van gesprek in de commissie: 

• Hoe het werkt met GR-en, deelnemende gemeenten. Rollen gemeenteraden, de 

AB’s en DB’s;  

• Elke gemeente eigen zienswijze; en daarin zitten verschillen (1, 3, 4, 5 of 7% 

bezuinigen);  

• Inmiddels toch eenheid in de Kop: 4% is het voorstel van alle 4 de colleges t.a.v. de 

4 zienswijzen, en: er wordt dus niet bezuinigd op repressieve materiaal en beloning 

vrijwilligers;  

• Waterwagen op Texel is ’heilig’. 

https://texel.bestuurlijkeinformatie.nl/Reports/Item/c35e5749-f570-405a-a683-ae06c3a82947
https://texel.bestuurlijkeinformatie.nl/Reports/Item/c35e5749-f570-405a-a683-ae06c3a82947
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BESLUIT: Het voorstel ‘Kadernota 2026 Veiligheidsregio Noord-Holland Noord' is 

UNANIEM AANGENOMEN.  
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HAMERSTUK - Kadernota 2026 Omgevingsdienst 

Bij de Kadernota voor 2025 is in de zienswijze gewezen op de noodzaak te werken 

aan de robuustheid van de ODNHN, waarbij het komende zg. ravijnjaar de financiële 

mogelijkheden beperkt. Een plan daarvoor is medio 2024 vastgesteld. In de nu 

voorliggende zienswijze op de Kaderbrief-2026 is de bekostiging van dit project een 

belangrijk aandachtspunt. 

 

De rapportage van de Regionale RaadsRapporteurs is bijgevoegd.  

 

De Regionale Raadscommissie Noordkop heeft op 6 februari 2025 een positief advies 

afgegeven bij dit voorstel. 

 

BESLUIT: Het voorstel ‘Kadernota 2026 Omgevingsdienst' is UNANIEM AANGENOMEN.  
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HAMERSTUK - Kadernota 2026 Regionaal Historisch Centrum Alkmaar  / Regionaal 

Archief 

De gemeenten in Noord-Holland Noord (NHN) hebben op 14 december 2024 de 

kadernota 2026 van het Regionaal Historisch Centrum Alkmaar ontvangen. Tot 1 

maart kunnen de gemeenteraden hun zienswijzen kenbaar maken. In de Kop van 

Noord-Holland is de afspraak dit regionaal via de Regionale Raadscommissie Noordkop 

(RRN) te doen. De RRN adviseert de raden om geen zienswijze af te geven. 

 

De Regionale Raadscommissie Noordkop heeft op 6 februari 2025 een positief advies 

afgegeven bij dit voorstel. 

 

Onderwerp van gesprek in de commissie  

Via de heer Schuiringa (VVD Texel) over de verplichting voor gemeenten om een 

eigen archivaris te hebben. Burgemeester Pol geeft aan dat hij verwacht wij voldoen 

aan deze verplichting (zo niet, dan komt hij erop terug). 

 

BESLUIT: Het voorstel ‘Kadernota 2026 Regionaal Historisch Centrum Alkmaar  / 
Regionaal Archief' is UNANIEM AANGENOMEN. 
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Ruimte voor (nog openstaande) vragen vanuit de Rondvraag 
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Sluiting 

 

Om 20.14 uur. 

 

 


